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Xavi de la Iglesia: «El Sona9 em va
permetre conèixer músics que han
esdevingut bons amics»
L'actual líder de Blaumut va presentar el seu projecte en solitari al concurs Sona9
de l'any 2002

Xavi de la Iglesia al Sona9 2012 | Arxiu

La primera etapa de Xavi de la Iglesia com a artista la trobem al Sona9. Va participar a l'edició
del 2002 i va arribar a la final de la categoria de cançó d'autor, però abans va haver de realitzar un
concert preliminar en directe: "Va ser el primer cop que posava els peus a la JazzCava de Vic, i
recordo que aquell espai tenia una energia especial. Va ser un recital amb poca gent però ens ho
vampassar molt bé".

L'actual líder de Blaumut relata el concert final celebrat a la sala La Planeta de Girona: "Hi vaig
anar amb banda i crec que va ser el primer cop que tocava les meves cançons amb altres
músics. Em vaig sentir una mica estrany, perquè fins aquell moment estava acostumat a tocar
sol amb la guitarra per tot arreu. Aquell concert em va obrir una finestra cap a noves
possibilitats". Del seu pas pel concurs, el cantant barceloní destaca: "El Sona9 em va permetre
conèixer altres músics que, amb el pas del temps, han esdevingut bons amics i amb qui hem fet
música plegats,i també molta gent vinculada al sector musical. La veritat és que va ser molt
enriquidor. En vaig gaudir molt."
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